
Message 

From: i 5.1.2e Pafm.NL] 
Sent: 02/03/2022 15:37:56 
To: i 5.1.2e l@afm.nl] 

CC: i 5.1.2e 1@afm.rsa]; L _ 5.1.2e !@afm.nl] 

Subject: RE: Afstemming beantwoording schriftelijk overleg 

Dag 

Dank, ik informeer de rvt. 

Groet, 

From: ; 5.1.2e l@afm.nl> 
Sent: woensdag 2 maart 2022 15:10 
To: . 5.1.2e 1@afm.NL> 
Cc: [_ 5.1.2e Oafm.NL>; [_ -O5.1.2e afm.nl> 
Subject: FW: Afstemming beantwoording schriftelijk overleg 

HoiL5.1:2t! 

In de Tweede Kamer zijn, naar aanleiding van de Kwink-evaluatie van zbo's/kaderwet, vragen gesteld over 
rentederivaten en dan specifiek klachten die daarover bij de AFM zijn ingediend. Aangezien de in de vraag (en antwoord) 
ook wordt verwezen naar de raad van toezicht, stuur ik je onze input die we richting Fin sturen. Dit zodat de rvt-leden 
ook bekend zijn hiermee. Het betreft hier overigens met name brieven van:_ 5.1.2e aan bestuursleden van 
de AFM en leden van de rvt. 
Als we van Fin de definitieve beantwoording krijgen, stuur ik die ook nog langs. 

Groeten, 

Q: 
Ook in beide evaluatierapporten van Kwink wordt met geen woord gerept over het jarenlange inadequate toezicht op 
deze handel in OTC-derivaten en onderpandbeheer, die (mede) hebben geleid tot de liquiditeitscrisis in 2007. Het is het lid 
Omtzigt bekend dat er diverse (klacht)brieven naar zowel het bestuur als de raad van toezicht van de AFM zijn gestuurd 
alsmede naar de minister met betrekking tot het heimelijk verwijderen van margin(bewaking) en marginrekeningen, 
balanscorrecties (waar het lid Omtzigt zelf ook in 2018 Kamervragen over heeft gesteld aan de minister) met betrekking 
tot liquiditeit en aanpassingen in contracten waardoor klanten werden gedupeerd. In 2018 zijn Kamervragen gesteld aan 
de minister over de marktwaarde van rentederivaten en het liquiditeitsrisico. In 2015 en 2020 zijn Kamervragen gesteld 
over de niet-transparante liquiditeitsopslag. Dit reikt verder dan de 'buitenwettelijke toezichttaken' en betreft het 
prudentieel- en gedagstoezicht, alsook het toezicht op accountants. Tot op de dag van vandaag tast lid Omtzigt echter in 
het duister waarom deze balanscorrecties zijn gemaakt en of deze (mede) van invloed zijn geweest op de invoering van 
de liquiditeitsopslag in 2009 en meer in het algemeen, de bescherming van de klanten. Het lid Omtzigt vraagt wat het 
bestuur en de raad van toezicht van de AFM alsmede de minister met deze talloze (klacht)brieven over de 
wantoestanden bij beleggingsdiensten met rentederivaten heeft gedaan. Kunnen zij een overzicht geven van hoeveel 
brieven zij elk ontvangen hebben, wat de signalen waren en hoe daarop gehandeld is? 

A: 
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5.1.21 

Buiten verzoek 

00003 



00003 



Buiten verzoek 

00003 



00003 



00003 



Buiten verzoek 

00003 


